
 

Jaarverslag werkgroep communicaƟe 2022 – 2023 
 
De werkgroep communicaƟe verzorgt 5 keer per jaar de Nieuwsflits, een nieuwsbrief voor onze leden 
van de afdeling reumatologie en andere belangstellenden. We houden de website van onze afdeling 
reumatologie actueel en onderhouden de redacƟemail. Dit alles met de onmisbare steun van de 
secretariële ondersteuning van Rita de Reuver. 
We willen vooral zorgdragen voor een open en toegankelijke communicaƟe tussen de leden van onze 
mooie vakvereniging.   
 
Door de wisseling van het bestuur verliep het in begin 2022 wat stroef. Dit hebben we in het najaar weer 
goed opgepakt. Helaas heeŌ Antoinet Verborg na een jarenlange bijdrage besloten te stoppen met de 
werkgroep. 
 
In het najaar zijn we met de nieuwe voorziƩers Debby en KiƩy en ondersteuning van Rita enthousiast 
aan de slag gegaan. We hebben schema gemaakt wanneer we met elkaar online overleg hebben en 
wanneer de nieuwsflits uitkomt. We hebben gebrainstormd hoe we met name de Nieuwsflits meer door 
en voor onze leden kunnen maken. We hebben besloten meer te laten zien wat het bestuur en de 
werkgroep leden doen om zo de leden enthousiast te krijgen om op welke manier dan ook een bijdrage 
te leveren aan onze vakvereniging. Een nieuw item is om iedere flits een pluim uit te reiken, degene die 
de pluim krijgt wordt geïnterviewd en mag de pluim weer doorgeven. Leuk om de interviews te doen en 
de collega’s zo te leren kennen. De podcast ‘GewrichƟge gesprekken’ is een vast item geworden en we 
laten weten wanneer er interessante en relevante congressen, symposia of webinars zijn. We proberen 
zo goed mogelijk nieuwsitems te brengen en laten weten wanneer protocollen of richtlijnen worden 
uitgebracht.  
 
In maart hebben PiaJudith Scheepe en Griet Kiers zich aangemeld voor de werkgroep. Gezamenlijk 
hebben we besloten de LinkedIn-groep weer op te pakken. De V&VN social loopt nog steeds niet zoals 
het zou moeten. De belangrijkste pijler hoe we willen communiceren blijŌ lasƟg. Een aantal nieuwe 
leden heeŌ zich hiervoor aangemeld, maar helaas bereiken we ook zo nog steeds niet alle leden. 
Het aandeel van de twee nieuwe leden was helaas van korte duur, zij moesten wegens drukke 
werkzaamheden helaas stoppen, zodat de werkgroep wederom weer uit één persoon bestaat. 
 
Tijdens het najaarscongres willen we aandacht vragen hoe de leden zelf de communicaƟe zien. 

- Wordt de nieuwsflits gelezen? 
- Wordt de mail van de V&VN reumatologie gelezen? 
- Krijgt iedereen de nieuwsflits? 
- Wat vindt men van de besloten groep op LinkedIn? 
- Wordt de website gebruikt? 
- Wie wil helpen om de communicaƟe nog beter op te zeƩen? 

 
Arianne Deventer 


